
Jaarverslag Nut & Sport Stolwijk over het jaar 2011 

Inleiding 

Het 69ste  verenigingsjaar ligt al weer achter ons. Tijd dus om terug te blikken en de belangrijkste 

gebeurtenissen in een jaarverslag samen te vatten. Het jaar 2011 kunnen we omschrijven als een 

rustig jaar, zonder opvallende positieve of negatieve gebeurtenissen voor de vereniging. Het meest 

opvallende van 2011 is wel het financiële resultaat, maar daarover verderop meer. 

Leden 

Onze vereniging telt op 31 december 43 leden. We zijn dus een kleine vereniging. In tegenstelling tot 

een jaar of tien geleden kunnen we stellen, dat het ledenaantal gekrompen is, maar dat het aantal 

fokkende leden iets toeneemt. Het gebeurt helaas steeds vaker, dat we leden van de ledenlijst af 

moeten voeren, niet omdat ze hun lidmaatschap opzeggen, maar omdat ze al jaren niet meer de 

moeite nemen om hun contributie te betalen. Eveline de Heij en Rob Kamer zijn tijdens de 

jaarvergadering herkozen voor een nieuwe termijn van drie jaar, zodat de bestuurssamenstelling als 

volgt blijft: Albert Hamberg, voorzitter; Rob Kamer, secretaris en tweede voorzitter; Ton de Heij, 

penningmeester en tentoonstellingssecretaris; Eveline de Heij, tweede penningmeester en tweede 

secretaris; Jan Joost Bouwman, Henk Groen en Dennis Vermeulen, commissaris. 

Vergaderingen 

Zoals gebruikelijk is het bestuur drie keer voor een bestuursvergadering bijeen geweest. In de eerste 

vergadering in februari stond de jaarvergadering van maart centraal. In mei zijn we als bestuur bij 

elkaar geweest om het beleid van de KLN en de FK en de bijbehorende bestuursvoorstellen te 

bespreken. Tenslotte zijn we in oktober als bestuur bij elkaar geweest in een bestuursvergadering 

waarin de voorbereiding van de clubtentoonstelling centraal stond. Hoewel we als bestuursleden 

niet altijd op dezelfde lijn zitten en gezonde discussies kunnen voeren, krijgen we altijd de neuzen 

dezelfde kant op en kunnen we ook voor het jaar 2011 melden, dat de samenwerking binnen het 

bestuur uitstekend verloopt. 

Ook hebben we, eveneens als gebruikelijk, twee ledenvergaderingen gehouden. De 

ledenvergaderingen zijn vlot verlopen en in weinig tijd kunnen we met elkaar de agenda afwerken. Er 

blijft daardoor gelukkig voldoende tijd over voor een gezellig samenzijn als kleindierfokkers onder 

elkaar onder het genot van een drankje. 

Tijdens de provinciale bondsvergaderingen heeft Nut & Sport met alle bestuursvoorstellen 

ingestemd. 

Jongdierenkeuring 

Voor de eerste keer is de gezamenlijke jongdierenkeuring gehouden in het verenigingsgebouw van 

Zilverschoon in Schoonhoven. Uit de evaluatie tijdens onze najaarsvergadering is gebleken, dat onze 

leden niet echt positief gestemd zijn. Dat is jammer, temeer omdat de verenigingen Zilverschoon, 

VZOD en Nut & Sport echt hun best doen een leuke activiteit voor de leden neer te zetten. Aan het 

aantal ingeschreven dieren, 103, ligt het niet. Wellicht is het zinvol dat de deelnemende verenigingen 

in een ledenvergadering dit onderwerp nog eens uitgebreid aan de orde te stellen. Centrale vraag 

hierbij moet dan zijn wat de leden verwachten van een jongdierenkeuring en hoe dit in een vorm te 

gieten. Positief is wel, dat de vereniging uit Lekkerkerk aangegeven heeft mee te willen doen met de 



jongdierenkeuring. lk denk, dat een gezamenlijke activiteit met meerdere verenigingen uit de regio 

de kleindiersport in de regio te goede komt. 

Clubtentoonstelling 

In november hebben we voor de 69de keer een clubtentoonstelling gehouden. Het jaarlijkse 

hoogtepunt voor de vereniging. Voor het bestuur is het altijd een periode van veel werk in de 

voorbereiding. Ook nu kunnen we terugkijken op een zeer geslaagd weekend in alle opzichten. 

Een vrij kleine, bijna vaste groep vrijwilligers heeft zich weer ingezet om de kooien op te halen, de 

tentoonstelling op te bouwen, de dieren te voeren en na afloop de boel weer op te ruimen. Deze 

vrijwilligers weten wat er te doen is en alles is dan ook zeer vlot en uitstekend verlopen. Hulde aan 

deze mensen! 

Gestaag groeit het aandeel pluimvee op onze tentoonstelling. We hebben dan ook voor het eerst een 

tweede hoenderkeurmeester laten komen. De keurdag verliep ook vlot, zodat we ruim op tijd alles 

klaar hadden voor het echte begin van de tentoonstelling. 

De verdeling van de hoofdereprijzen was erg eenzijdig. Blijkbaar waren de winnaars zo goed, of liet 

de concurrentie het afweten. Dit neemt echter niet weg dat we ook in dit jaarverslag de 

prijswinnaars met welgemeende felicitaties vermelden. 

Alle hoofdereprijzen bij de konijnen werden gewonnen door onze Tannenfokker A. Groen. Een jonge 

voedster van hem werd kampioen van de konijnen, en haar baasje werd ook kampioen in de C-

klasse, won de Jan van Eijk herinneringsbeker en de boerenkaas voor de 4 beste dieren. Een 

succesvolle prolongatie van het kampioenschap van 2010. 

In het verleden kenden we G. Vermaas regelmatig als kampioen bij de grote hoenders. Het is echter 

al weer een aantal jaar geleden, dat hij dit resultaat haalde. In 2011 stond hij er echter weer 

helemaal, door met een zwarte Kraaikophen kampioen te worden, en met 4 kraaikoppen de 

boerenkaas te winnen. 

Bij de dwerghoenders wordt het al bijna een gewoonte, dat H.  Brunt  met een Baardkuifkriel 

kampioen wordt. Dat werd hij dan ook in 2011. Een jong goud zwartgezoomd hennetje werd 

kampioen en H.  Brunt  won eveneens de boerenkaas voor de beste 4 dieren. 

Drie fokkers dus, die in 2012 heel wat te verdedigen hebben. Voor alle overige fokkers geldt: zorg er 

voor, dat het komende jaar de hoofdereprijzen over meerdere fokkers verdeeld gaan worden. 

Naast het wedstrijdelement heeft de tentoonstelling een grote gezelligheidswaarde. Ook in dat 

opzicht kunnen we terugkijken op een geslaagde tentoonstelling. 

Als we met de opruimploeg na afloop aan een goedgevulde erwtensoep en roggebrood met spek 

zitten, kijken we altijd even terug op de tentoonstelling. Zoals we al weer heel wat jaren gewend zijn 

gaan we na de erwtensoep naar huis met een voldaan gevoel. Niet alleen omdat onze magen gevuld 

zijn, maar vooral omdat we terugkijken op een tentoonstelling de het bestaansrecht van onze 

vereniging onderstreept. 

Tatoeëren 

Onze tatoeëerder heeft het binnen deze functie niet druk gehad. Bij slechts twee leden heeft Ton 38 

konijnen van een oormerk voorzien. Voor zover ik kan nagaan is het niet eerder gebeud dat de 

tatoeëerder zo weinig dieren heeft getatoeëerd. 

Financieel 

Zoals ik in de inleiding al aangaf, is het financieel resultaat het meest opvallende van het afgelopen 

jaar. Terwijl de media overlopen van berichten over recessie en bezuinigingen, gaat het onze 



vereniging financieel voor de wind. Dank zij Zilverschoon in Schoonhoven heeft de jongdierenkeuring 

onze vereniging geen geld gekost. 

Dank zij een aantal gulle leden, een aantal sponsoren en alle deelnemers aan de verlotingen tijdens 

de clubtentoonstelling heeft de tentoonstelling de vereniging geld opgeleverd. 

Dank zij zuinigheid van het bestuur hebben we voor het overige weinig kosten gehad. 

Het Goede Doelenfonds voor ING medewerkers zorgde in 2011 voor de klapper. Door het nodige 

lobbywerk van Jan Joost werd een sponsoring van €1000,- aan Nut & Sport toegekend. 

Een positief resultaat van meer dan C 1300 zorgt ervoor, dat we voor de komende jaren geen 

geldzorgen hoeven te hebben. We kunnen gerust een aantal jaren tegen de huidige lage kostprijs 

voor de leden onze activiteiten blijven uitoefenen. 

Toekomstvisie 

Zoals bovenvermeld is onze club financieel gezien zeer gezond. Prijsverhogingen voor onze leden zijn 

dan ook niet nodig. 

Dat neemt niet weg dat we waakzaam moeten zijn voor de toekomst. 

Met de kleindiersport in het algemeen gaat het nog steeds niet goed. Teveel rassen zijn erg zeldzaam 

en dreigen te verdwijnen. Hoewel steeds meer mensen kleindieren gaan houden, zien we dat niet 

terug op tentoonstellingen. 

Een vereniging met slechts 43 leden en geen jeugdleden is wel erg klein. Nieuwe leden hebben we 

nodig om als vereniging een goede toekomst te hebben. 

Het aantal ingeschreven dieren op onze clubtentoonstelling stabiliseert zich al een aantal jaren op 

een aantal tussen de 150 en 160. We zijn op zich tevreden met dit aantal, maar naar de toekomst 

kijkend, moeten we concluderen, dat dit aantal niet tegen een stootje kan. Er hoeft niet veel te 

gebeuren, of de tentoonstelling wordt te klein. Het bestuur wil dan ook streven naar een groei van 

het aantal ingeschreven dieren tot ca. 200. Bij dat aantal kunnen we wel tegen een stootje. In de 

Grote Haven kunnen we goed 200 dieren showen. 

Het bestuur is van mening, dat we moeten blijven openstaan voor samenwerking met andere 

kleindierhoudersverenigingen, maar de eigen identiteit van Nut & Sport Stolwijk vinden we erg 

belangrijk. We willen ook in de toekomst energie blijven steken in activiteiten om de 

naamsbekendheid van onze club te vergroten. 

Persoonlijk en ik van mening, dat we als leden met elkaar moeten gaan nadenken over een 

jongdierenkeuring die beter past bij de kleindiersport in de 21ste  eeuw. Om de doelstellingen te 

kunnen realiseren hebben we de hulp van onze leden nodig. 

De positieve kanten van onze club: een goede onderlinge sfeer, gezellige tentoonstellingen en 

ledenvergaderingen moeten we zien vast te houden. 

6 maart 2012 

Albert Hamberg, voorzitter 


	Page 1
	Page 2
	Page 3

